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Dotyczy: interpelacji zgłoszonej w dniu 28 grudnia 2018 r.  

 

Odpowiadając na zgłoszoną przez Pana w dniu 28 grudnia 2018 r. interpelację w sprawie 

planowanego zwiększenia stawki VAT na  nektary i napoje owocowe lub warzywne informuję, 

że Zarząd Województwa Świętokrzyskiego nie ma bezpośredniego wpływu na decyzje 

podejmowane przez Rząd. 

Należy zauważyć, że w Samorządzie dostrzegamy problemy na poziomie regionalnym, 

natomiast Rząd patrzy na problemy globalnie. Pragnę przypomnieć, iż w poprzedniej kadencji 

decyzje podejmowane przez Rząd niekoniecznie spotykały się z aprobatą działaczy 

samorządowych. Formuła zgłaszania tych uwag została wypracowana i dzieje się to głównie 

poprzez przyjmowanie przez samorząd województwa apeli kierowanych do odpowiednich 

ministerstw. Skoro problem podniesienia stawki VAT na nektary i napoje owocowe lub 

warzywne o zawartości minimum 20% soku został przez Pana radnego wystarczająco zbadany, 

proponuję przygotowanie stanowiska Pana Klubu w tej materii, popartego konkretnymi 

wyliczeniami i analizami, które pozwolą na zajecie się tą sprawą na posiedzeniach komisji 

sejmikowych oraz Sejmiku Województwa. 

Ze swojej strony informuję, iż Zarząd Województwa obecnie nie ma możliwości zwrócenia 

uwagi na ten problem. Byłoby to możliwe w momencie konsultacji tego projektu  

z samorządami. Pomimo tego, zaproponuję poruszenie tej kwestii na Konwencie Marszałków 

RP. 


